
 

        
Referat til skolebestyrelsesmøde   

mandag d. 28.8 kl. 18.30 – 21.00 i personalerummet 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Kasper Hollister, Kristian Kühnel, Jesper Stoltz Haugen, , Karin 

Nørgaard Kirkeby, Gry Højborg Brandenburg, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg og Søren Ravn Jensen. 

 

Afbud: Sabrina Cataliya Sisic og Mia Wang Thorsen 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat 

 5 min. Godkendt uden bemærkninger 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 min. Dagsorden godkendt. 

 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 min. Elevrådet har endnu ikke konstitueret sig. 

I år uddannes elever som 

undervisningsmiljørepræsentanter, som skal 

involveres i processer, der handler om 

undervisningsmiljø.  

 

4.  Beretning 

 

Drøftelse og 

godkendelse 

15 min. Det nyeste udkast til beretning er redigeret og blev 

godkendt, med få rettelser og tilføjelser, til 

udsendelse i forældrekredsen. 

 

5.  Budget 2024  Drøftelse 20 min. Drøftelse af høringssvar til kommunens budget for 

2024. I juni indsendte vi høringssvar på BUF’s 

bidrag til kommunens samlede budget. 

 

Pernille gav en kort gennemgang af kommunens 

budgetforslag 2024. 

Vi vil lægge vægt på anlægsønsker, herunder 

udskiftning af chromebooks og it-infrastruktur. 

 

Skolebestyrelsen gav inputs til høringssvaret 

omkring Chromebooks. 

 

Skolebestyrelsen bakker op om MEDs høringssvar 

og får det tilsendt til orientering. 

 

6.  Meddelelsesbog og 

ugeplaner 

Orientering 

og drøftelse 

20 min. Pernille beskrev arbejdsprocessen med 

meddelelsesbog og ugeplan. En proces der har kørt i 

pædagogisk udvalg og i den samlede 

personalegruppe.  

 

Ugeplanen bruges af alle årgange, men der vil være 

forskel på mængden af informationer. Det skal der 

også være, jo ældre eleverne er, jo mere går 

information om fx lektier til eleverne selv. 



Skolebestyrelsen drøftede den usikkerhed der kan 

opstå med beskeder i ugeplanen som ikke er i Aula.  

 

Vi arbejder med mindstekravet om dansk og 

matematik. Derudover så er det besluttet at 

meddelelsesbøgerne udgives umiddelbart inden 

skole-hjemsamtalerne, så samtalerne blandt andet 

kan tage udgangspunkt i meddelelsesbogen. 

 

7.  Bestyrelsens 

deltagelse på 

forældremøder samt 

indhold 

Drøftelse 25 min. Bestyrelsen drøftede tilstedeværelse på kommende 

forældremøder. Det blev besluttet at bestyrelsen 

deltager på 0. til og med 2. årgang. Det bliver Kasper 

og Claus der repræsenterer bestyrelsen. 

 

Indholdet på møderne bliver en præsentation af 

skolebestyrelsens arbejde, beføjelser og hvad kan 

forældrene bruge bestyrelsen til. Der skal også være 

en mulighed for spørgsmål til skolebestyrelsens 

arbejde. 

 

På de ældre årgange bliver skolebestyrelses arbejde 

italesat og der bliver henvist til kontaktinformationer 

på bestyrelsen. 

 

8.  Status på byggeri 

og besøg i kælderen 

Orientering 25 min. Pernille gav en status på byggeri samt bestyrelsen fik 

en rundtur i byggeriet. 

 

9.  Forældresamarbejde 

og kultursnak 

Drøftelse 20 min. Fortsat drøftelse af punktet, fra de seneste møder. 

 

Vi har en folder fra Skole og forældre der kan 

rammesætte forældrerådsarbejdet. 

Det blev besluttet at folderen fra Skole og Forældre 

kan danne baggrund for en formulering omkring 

forældrerådssamarbejdet. 

 

Der er et udkast til et selvstændigt princip om 

(forældrerådsarbejdet) undervejs. 

 

For at blive skarp på forældrerådssamarbejdet er det 

nødvendigt at drøfte det/undersøge det med 

personalet og forældreråd forud. 

Derfor skal der laves dataindsamling: 

Mail til forældrerådene om deres arbejdsopgaver og 

deres forventninger til samarbejdet. Hvilke 

initiativer har I selv igangsat. Hvilke opgaver er 

kommet fra teamet/skolen? 

Drøftelser i medarbejdergruppen 

 

En pointe i drøftelserne er vinklen med hvad skolen 

kan bede forældrene om? Det må ikke begrænse 

initiativer fra forældre.  

 

Så måske skal vi tage det i en samlet snak – et 

samlet punkt om forældrerådssamarbejde.  

 

 



 

 

10.  Til AULA 

 

  Beretning 

Beskeder til forældrerådene 

 

11.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

 5 min. a: 

b: Taskforce om skoleområdet i Odense Kommune 

b: Tilsynssag behandles i Børne-Ungeudvalget om 

elevtalsindberetninger fra 2020-21.  

c:  

d:  

 

12.  Eventuelt 

 

   

13.  Dagsorden til de 

næste møder 

 

 

  Vise eksempler på nye skemaer 

Proces om principper 

Mangfoldige læringsmiljøer + ungedidaktik 

(Skærme) 

 

Status fra Trines mødedeltagelse 

 

Hvordan kommer skolebestyrelsen i tættere dialog 

med forældregrupperne 

 

Trine har sendt nogle punkter, som kommer på de 

næste møder. 

 

Forældresamarbejde 

(Undersøge hvad vi har skrevet til referat om 

forældresamarbejdet i tidligere referater.) 

 

Taskforce rapport i løbet af vinteren 

 

14.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

 5 min.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Jesper Haugen Pernille Madsen 

 

 


